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Από το υπ’ αριθ. 25/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 701/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση υποβολής πρότασης για τη 
συμμετοχή του Δήμου στο Κοινοτικό 
Πρόγραμμα INTERREG IVC. 

 
       Σήμερα 17 Δεκεμβρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 13-12-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Μ. Τρανίδης  
3. Γ.  Μιχαηλίδης Χ. Γεωργιάδης  
4. Π. Παυλίδης Β. Γιαννουλάκης Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Τσαπαρόπουλος   Ι. Καπετανίδης 
6. Σ. Μηλιόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Ν. Μωυσιάδης   Η. Σοφιανίδης 
8. Α. Δελαβερίδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α.  Τσιάρας   Π. Πιτούλιας 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Β. Ρήσσου 
12. Κ. Συμεωνίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Α. Παπαστεργίου    
14. Γ. Κάκαρης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 701/2007 

απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 703/2007 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Γ. Ορφανίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 705/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Σοφιανίδης, Ι. Καλαϊτζίδης. 
 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 714/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. 
Δάσκαλος, Γ. Ορφανίδης.  

15. Χ. Σκουμπόπουλος 
16. Σ. Παναγιωτίδης 
17. Ι. Ακριβόπουλος 
18. Ε. Σοφιανίδης 
19. Μ. Σακαλής 
20. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
21. Ε. Γουναράς 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 715/2007 απόφασης 

προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. 
Καλαϊτζίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 717/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 721/2007 απόφασης 
αποχώρησε η κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 722/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Σ. Μηλιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 723/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Σ. Μηλιόπουλος. 

22. Ι. Καλαϊτζίδης 
23. Γ. Ορφανιδης 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στη Δήμαρχο, η οποία εξέθεσε στο 
συμβούλιο τα εξής: Ζητώ τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος 
της υποβολής πρότασης για τη συμμετοχή του Δήμου στο Κοινοτικό Πρόγραμμα 
INTERREG IVC, στο οποίο συντονιστής θα είναι το Εθνικό Μετσόβιο Πολυτεχνείο. 
Πρόκειται για ένα πρόγραμμα για το περιβάλλον και εκτιμούμε ότι πρέπει να 
συμμετέχουμε. Επειδή το σχετικό έγγραφο του Εθνικού Μετσόβιου Πολυτεχνείου ήρθε 
στον Δήμο με e-mail την Παρασκευή, δηλ. μια μέρα μετά την πρόσκληση του 
συμβουλίου και η προθεσμία υποβολής λήγει στις 15 Ιανουαρίου, ζητώ να ληφθεί 
σήμερα η σχετική απόφαση. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση της Δημάρχου για συζήτηση και 
λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον, ο πρόεδρος, εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 
από 17-12-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου,  που έχει ως εξής: 
 Μελετώντας τις προτάσεις του προγράμματος INTERREG IVC, 
διαπιστώσαμε την αναγκαιότητα συμμετοχής του Δήμου μας στις εξής προτάσεις 
όπως περιγράφονται αναλυτικά στο σχετικό Σχέδιο του Εθνικού Μετσόβιου 
Πολυτεχνείου, που θα είναι κι ο συντονιστής του προγράμματος: 

1.- Εγκατάσταση σταθμών μετρήσεων και δικτύων αισθητήρων (επίγειων και 
υποθαλάσσιων) για την συλλογή, ανάλυση και αξιοποίηση περιβαλλοντικών δεικτών. 

2.- Αποτύπωση και διαχείριση αστικού φυτικού αποθέματος. 
3.- Ελεύθερο λογισμικό / λογισμικό ανοιχτού κώδικα στο Δημόσιο Τομέα. 
Η χρηματοδότηση των προτάσεων, κατά το κείμενο της οδηγίας, θα προκύψει 

κατά το 85% από κοινοτικούς πόρους και το 15% από εθνικούς (ή δημοτικούς) 
πόρους. Η προθεσμία κατάθεσης της πρότασης συμμετοχής είναι η 15η Ιανουαρίου 
2008. 

Κατόπιν αυτών παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει ή μη την 
συμμετοχή του Δήμου στο κοινοτικό Πρόγραμμα INTERREG IVC, καταθέτοντας 
προτάσεις στις δράσεις: 

1.- Εγκατάσταση σταθμών μετρήσεων και δικτύων αισθητήρων (επίγειων και 
υποθαλάσσιων) για την συλλογή, ανάλυση και αξιοποίηση περιβαλλοντικών δεικτών. 

2.- Αποτύπωση και διαχείριση αστικού φυτικού αποθέματος. 
3.- Ελεύθερο λογισμικό / λογισμικό ανοιχτού κώδικα στο Δημόσιο Τομέα. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 17-12-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.-  Το από 14-12-2007 έγγραφο του Εθνικού Μετσόβιου Πολυτεχνείου, συντονιστή του 
παραπάνω Κοινοτικού Προγράμματος. 
3.-  Ότι για την υποβολή της παραπάνω πρότασης απαιτείται η σύμφωνη γνώμη του Δ.Σ. 
4.-Τις διατάξεις των άρθρων 93 & 95 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Εγκρίνει την υποβολή πρότασης του Δήμου Βέροιας για τη συμμετοχή του 
στο Κοινοτικό Πρόγραμμα INTERREG IVC και ειδικότερα στις παρακάτω δράσεις, η 



χρηματοδότηση των οποίων θα γίνει κατά 85% από κοινοτικούς πόρους και κατά 
15% από εθνικούς (ή δημοτικούς) πόρους: 

- Εγκατάσταση σταθμών μετρήσεων και δικτύων αισθητήρων (επίγειων και 
υποθαλάσσιων) για την συλλογή, ανάλυση και αξιοποίηση περιβαλλοντικών δεικτών. 

- Αποτύπωση και διαχείριση αστικού φυτικού αποθέματος. 
- Ελεύθερο λογισμικό/λογισμικό ανοιχτού κώδικα στο Δημόσιο Τομέα. 

 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  701 / 2007 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης 

 Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Σ. Μηλιόπουλος Ε. Σοφιανίδης 

 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 
 Ν. Τσιαμήτρος Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης Γ. Ορφανίδης 
 Κ. Συμεωνίδης   
 Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ     
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ.  Διαμαντής   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  19-12-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  


